

NS-2423-30

自動定量噴藥機

Automatic Preset Chemical Spraying Machine



- 適用於對衣物織品等定時、定量噴藥/噴染，過程不需要加熱
- 採用PLC可編程控制器控制及人性化操作界面觸摸顯示屏操作，可選擇設定噴藥動作、時間、步驟等
- 獨特的噴射咀將藥水以霧狀噴至衣物，以最少量的藥水覆蓋較多的衣服，省卻“浸脫”傳統步驟，使噴藥能在節能/節水/節料的情況下完成。目前水藥比可達 1 : 0.8 或以下
- 變頻器控制噴藥，配合藥水缸低水位感應功能，實現定量噴藥
- 獨立噴藥、均衣及松衣時間，控制時間更精確
- 均衣及松衣轉速可按衣物要求進行選擇設定
- 不銹鋼內、外膽，經久耐用
- Suitable for chemical spraying and dyeing to garment or fabric according to preset time and volume, no need of heating
- Adopt PLC and user friendly touch screen for operation; spraying action, time, steps, etc. could be preset
- Special nozzles atomize and spray chemical on garments with minimal chemical dosage, thereby saving energy, water and material. A ideal substitute for traditional dipping and extracting steps. Currently, liquor ratio can reach 1:0.8 or lower
- Preset volume spraying is realized through inverter control and liquid level detection
- The time of chemical spraying, garment poising and loosening is independently and accurately controlled
- Garment poising and loosening speed can be set respectively according to production need
- Durable stainless steel inner and outer drums

型號 Model	電源 Power Supply	總功率(kW) Motor Power	內膽大小(mm) Inner Drum Size	壓縮空氣壓力(kgf/cm ²) Compressed Air Pressure	耗壓縮空氣量(L/min) Compressed Air Consumption	機身尺寸(mm) Machine Size
NS-2423-30	1PH/220V/50Hz	0.9	Ø788x534	5	5	1280x1070x1800



藝誠(余氏)發展有限公司
Ngai Shing Development Limited

香港九龍長沙灣永康街52號地下

G/F., 52 Wing Hong St.,

Cheung Sha Wan, Kln., Hong Kong.

Tel : (852) 2741 9981, 2742 0078

Fax: (852) 2785 3149

E-MAIL: info@ngaishing.com

Http://www.ngaishing.com